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RM.0002.8.22.2021                        

PROTOKÓŁ Nr 21/2021 

z XXII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 17 marca 2021 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XXII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 12.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XXII sesji wybrano radnego: Andrzeja Schmidta. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji.  

– Porządek obrad został przyjęty, 12 radnych głosowało za jego przyjęciem. 

– Protokół z XXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty (11 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem, 1 radny nie wziął udziału w głosowaniu). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji. Powiedział m. in., że:  

 Zlecił wykonanie audytu w jednostkach podległych; 

 Spotkał się z Komendantem Wojewódzkim OSP w sprawie otrzymania nowego wozu 

bojowego; 

 Utworzył w Urzędzie stanowisko do spraw COVID; 

 Wziął wraz z kilkoma burmistrzami w spotkaniu z Wojewodą. Spotkanie dotyczyło 

utworzenia komitetu dotyczącego przyłączenia do funduszu wielkopolskiego dla terenów 

pokopalnianych; 

 Spotkał się z prezesem firmy VORTEX, która na terenie gminy Piotrków Kujawski buduje 

wiatraki, niszcząc przy tym drogi. Dodał, że błędne jest myślenie, iż jako burmistrz może on 

blokować inwestycje dla firm, które niszczą drogi, prawo nie przewiduje takiego 

rozwiązania; 

 Złożył wniosek na dofinansowanie oświetlenia ulicznego dla terenów popegeerowskich. 

Dodał, że ubolewa nad tym, iż informacje na ten temat pojawiły się krótko przed upływem 

terminu przyjmowania wniosków; 

 Złożył wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o zwiększenie dofinansowania dla budowy 



 2 

kanalizacji w ulicach Topolowa – Poznańska. Powiedział, że o wielkości przyznanych 

środków i zakończeniu postępowania poinformuje w najbliższym czasie; 

 Procedowany jest wniosek mieszkańców ulic: Wiśniowa, Pogodna i ościenne. 

Poinformował, że PGNIG potraktował ten wniosek odmownie, nie fatygując się nawet, aby 

sprawdzić jak bardzo zwarta jest tam zabudowa. Jako przeszkodę podali także, że zniszczą 

nam infrastrukturę drogową. Dodał, że obecnie trwają tam remonty i budowa nowej 

infrastruktury, a podłączenie tam gazu byłoby teraz jak najbardziej zasadne. Gdy decyzja na 

ten temat będzie później to wówczas faktycznie zostanie zniszczona infrastruktura, co 

podniesie koszty; 

 Przekazano samochód strażacki z OSP Piotrków Kujawski do OSP Lubsin; 

 Odbył się przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych. Zgłosiła się jedna 

forma, która zaoferowała cenę nie do przyjęcia, w związku z tym zapadła decyzja, że w 

naszej gminie śmieci nadal będzie odbierał zakład komunalny; 

 Trwają czynności dotyczące przyłączenia studni powstałej na stadionie do wodociągu; 

 Trwa realizacja projektu na PSZOK; 

 W przygotowaniu są przetargi na budowę kilku odcinków dróg; 

 Do Wojewody został złożony wniosek dotyczący dofinansowania na budowę ul. Smołowej; 

 Został złożony wniosek na dofinansowanie z funduszu COVID na budowę kanalizacji 

sanitarnej w ulicach: Poduchowna i ościenne; 

 Ogłoszono dwa konkursy na objęcie stanowisk w placówkach oświatowych: przedszkolu 

oraz szkole podstawowej w Byczu. Konkurs na dyrektora przedszkola został unieważniony 

ze względu na błąd w dokumentach ofertowych, natomiast brak jest ofert na stanowisko 

dyrektora szkoły w Byczu. 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie realizował obowiązki statutowe. Brał 

także udział w sztabie WOŚP. 

 

Ad. 8 a-8 i 

-Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/127/2021 w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w 2021 roku. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że projekt programu został pozytywnie zaopiniowany przez 

Powiatowego Lekarza Weterynarii. 

Pytań brak. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/127/2021: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
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Uchwała Nr XXII/127/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/128/2021 zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i tryb ich pobierania. Dodał, że 

projekt tej uchwały był omawiany przez Panią Kierownik M-GOPS na posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej, odbytym przed sesją. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/128/2021: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/128/2021 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/129/2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

Petycję w sprawie podjęcia przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim uchwały w sprawie 

przeciwdziałania dyskryminacji oraz wywarcia wpływu na Rząd Rzeczypospolitej Polskiej w celu 

uzyskania pisemnych gwarancji producentów szczepionek przeciwko SARS-CoV-2 w razie 

wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych odczytała Pani Halina Wawrzyniak. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że niniejsza petycja wpłynęła do Rady Miejskiej w dniu 11 

grudnia 2020 r., została umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej tutejszego Urzędu oraz na 

jego stronie internetowej oraz przekazano ją pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Odczytał uzasadnienie do tej uchwały. 

Pytań brak. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/129/2021: 10 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/129/2021 została przyjęta. 

Pan Arkadiusz Włodarski ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/130/2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

Petycję w sprawie podjęcia przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim uchwały w obronie 

prawdy, godności i wolności człowieka odczytała Pani Halina Wawrzyniak. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że niniejsza petycja wpłynęła do Rady Miejskiej w dniu 22 

grudnia 2020 r., została umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej tutejszego Urzędu oraz na 

jego stronie internetowej oraz przekazano ją pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Odczytał uzasadnienie do tej uchwały. 

Pytań brak. 
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Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/130/2021: 10 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/130/2021 została przyjęta. 

 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/131/2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że niniejsza petycja wpłynęła do Rady Miejskiej w dniu 10 

lutego 2021 r., została umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej tutejszego Urzędu oraz na 

jego stronie internetowej oraz przekazano ją pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Odczytał uzasadnienie do tej uchwały. 

Petycję dotyczącą przeprowadzenia bezpośredniego referendum ludowego odczytała Pani Halina 

Wawrzyniak. 

Pytań brak. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/131/2021: 10 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/131/2021 została przyjęta. 

 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/132/2021 w sprawie funduszu 

sołeckiego na rok budżetowy 2022. 

Pytań brak. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/132/2021: 10 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/132/2021 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/133/2021 zmieniającej uchwałę Nr 

XXI/119/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na 2021 rok. 

Pytań brak. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/133/2021: 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/133/2021 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/134/2021 zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2021-2029 

Pytań brak. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/134/2021: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/134/2021 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XXII/135/2021 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2021.  

- Pan Błażej Barczak zapytał z czym związana jest zmiana w dziale 758 dotyczące rozliczenia 
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części subwencji oświatowej? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że chodzi o zmiany na podstawie przeliczeń SIO (wagi i 

ilość uczniów). 

- Pan Jan Bladowski zapytał z czym jest związany wzrost wydatków w rozdz. 90002 – gospodarka 

odpadami komunalnymi? 

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że są to środki niewykorzystane w 2020 roku i zostają 

wkalkulowane w koszty wywozu śmieci na 2021 rok. 

- Pan Błażej Barczak zapytał z czego pochodzą te oszczędności w kwocie ponad 148 tys. zł? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest to składowa wielu zdarzeń, jedną z nich jest np. 

niewykonanie dokumentacji na PSZOK w związku z czym nie wydano na to pieniędzy. 

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, że wykonano analizę zaległości w opatach za śmieci i w 

miesiącu lutym zaległości wzrosły o 5 tys. zł, co daje nam już zaległość w wysokości około 30 tys. 

zł w jednym tylko miesiącu. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy 50 tys. zł wystarczy na budowę PSZOK? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że są to środki jedynie na dokumentację, przy czym oferta 

na jej wykonanie wynosi 45 tys. zł. 

- Pan Błażej Barczak zapytał o lokalizację lamp, na które wyznaczono w budżecie 60 tys. zł. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze dokładna ilość lamp będzie ustalona w trakcie składania ofert. 

Podał lokalizację lamp. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XXII/135/2021: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXII/135/2021 została przyjęta. 

 

Ad. 9 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, że wpłynęła interpelacja od Pana Arkadiusza Rybaka 

dotycząca wniosku o podjęcie działań zmierzających do uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że trwają nad tym prace i na najbliższej sesji przedłoży 

uchwały dotyczące w/w. 

 

Ad. 10 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, że przekazał radnym sprawozdanie z wykonania budżetu 

za 2020 rok. 

- Pani Halina Wawrzyniak powiedizała, że w dniu 18 grudnia 2020 roku rada Miejska procedowała 

uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej. Uchwały tej nie przyjęto. Podczas przerwy 

w obradach ustalono, że bohater kpt. Władysław Nałęcz-Małachowski zostanie uhonorowany w 
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inny sposób, a jego imieniem nazwiemy skwer na rynku piotrkowskim. Stało się inaczej, gdyż jedna 

z ulic w Piotrkowie Kujawskim została nazwana jego imieniem w trybie zarządzenia zastępczego 

wojewody, okazuje się, że na wniosek osób, które z nikim tego nie skonsultowały, o co do radnych 

mają pretensje mieszkańcy tej ulicy. Dodała, że mieszkańcy wybrali sobie nazwę ulicy i zamierzano 

ją zmienić na ul. Spokojną. Ponadto o zamiarze złożenia wniosku o zmianę nazwy ulicy na ul. 

Władysława Nałęcza-Małachowskiego wnioskodawcy nie powiadomili radnych naszej gminy. Pani 

radna powiedziała, że dziwi się temu, że taki wniosek został skierowany do wojewody za plecami 

Rady Miejskiej. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że czuje się w obowiązku, aby zabrać głos w tej sprawie. 

Powiedział, że jest mu przykro, że w tej sprawie – zmiany nazwy ulicy na ul. Władysława Nałęcza-

Małachowskiego, dzieje się to za plecami mieszkańców już drugi raz. Wydawało się, że Rada na 

sesji grudniowej doszła w tej sprawie do konsensusu, należało się tylko zastanowić nad formą 

uhonorowania bohatera, co cieszyło. Powiedział, że uszanowanie Rady przez niektórych obecnych 

budzi kontrowersje. 

- Pan Jerzy Iglewski poinformował, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim w obecności Pani Wiceprzewodniczącej Rady – Haliny Wawrzyniak odbyła 

posiedzenie, podczas którego dokonała oględzin stanu dróg gminnych po sezonie zimowym. 

- Pan Radosław Kocent odczytał protokół z tego posiedzenia: „RM.0012.8.53.2019                                         

PROTOKÓ Z POSIEDZENIA KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

z dn. 4.03.2021 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Członkowie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska według załączonej obecności, 

- Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Halina Wawrzyniak. 

Porządek obrad: 

1. Przegląd stanu dróg po zimie. 

Ad. 1.  

Posiedzenie komisji otworzył Pan Jerzy Iglewski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska.  

Członkowie komisji telefonicznie skontaktowali się z sołtysami w celu skonsultowania 

ewentualnych nagłych potrzeb dotyczących stanu dróg w poszczególnych sołectwach. Sołtysi 

zgłosili następujące wnioski: 

1) Wymiana dwóch przepustów drogowych w miejscowościach Lubsin i Szewce. 

2) Usunięcie 4 pni drzew w miejscowości Jurkowo, za przystankiem na drodze powiatowej. 

3) Udostępnić równiarkę na drogę Zborowczyk-Gradówek. 

4) W miejscowości Łączki, droga, która była utwardzona nadaje się do kapitalnego remontu w 

wyniku działalności firmy budującej wiatraki. 
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Członkowie Komisji oraz Pani Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej skontrolowali stan dróg 

gminnych po sezonie zimowym. Stwierdzono, że na wielu odcinkach ich stan uległ znacznemu 

pogorszeniu i wymaga szybkiej interwencji poprzez równanie oraz uzupełnianie kamieniem 

wapiennym, którego w 2021 roku zakupiono 3600 ton za kwotę 181.839,00 zł (analogicznie w roku 

2019 zakupiono 3100 ton za kwotę 166.610,00 zł, a w 2020 roku 3300 ton za kwotę 162.175,50 zł). 

Prace drogowe w 2021 roku, jak zwykle będą wykonywane w okresie wiosenno-letnim.  

W budżecie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2021 są uwzględnione budowy kolejnych 

odcinków dróg, polegające na ich powierzchniowym utwardzaniu lub remoncie i przebudowie.  

 

Jeśli chodzi o wydatki związane z utrzymaniem i poprawą stanu dróg należy wymienić 

zaplanowane na 2021 rok:  

1) wydatki bieżące – na łączną kwotę 912.500,00 zł, w tym:  

- składki na ubezpieczenia społeczne – 2.000,00 zł - od umów zleceń;  

- składki na Fundusz Pracy oraz Solidarnościowy Fundusz Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych – 500,00 zł - od umów zleceń;  

- wynagrodzenia bezosobowe – 10.000,00 zł - od umów zleceń;  

- zakup materiałów i wyposażenia – 250.000,00 zł, z tego m.in. zakup kamienia, piasku, 

żwiru i innych materiałów do remontów i utrzymania dróg, poboczy, rowów, przepustów 

drogowych, zakup znaków drogowych, tablic z nazwami miejscowości;  

- zakup usług remontowych – 500.000,00 zł, z tego:  

a) bieżące remonty dróg gminnych, przepustów, prace równiarki i sprzętu – 130.000,00 zł;  

b) remont ul. Wesołej i Akacjowej w Piotrkowie Kujawskim – 320.000,00 zł;  

c) cząstkowe remonty dróg – 50.000,00 zł;  

- zakup usług pozostałych – 150.000,00 zł – zimowe utrzymanie dróg, usługi transportowe, 

usługi sprzętem oraz inne usługi do bieżącego utrzymania dróg, poboczy i rowów.  

2) wydatki majątkowe – na łączną kwotę 2.475.000,00 zł, w tym:  

- Przebudowa drogi Dębołęka – Wójcin VI etap – 250.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi Słuchaj – Wincentowo VI etap – 250.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi Lubsin – Trojaczek V etap – 250.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi Kaspral – Przedłuż III etap – 250.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi w miejscowości Anusin III etap – 125.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi Wójcin – Gradowo III etap – 125.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi Malina – Zakręta III etap – 250.000,00 zł;  

- Przebudowa drogi w miejscowości Teodorowo III etap – 250.000,00 zł;  

- Przebudowa ulicy Smołowej w Piotrkowie Kujawskim – 75.000,00 zł (na przebudowę linii 

energetycznej);  
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- Przebudowa ul. Wiśniowej i Kalinowej w Piotrkowie Kujawskim – 650.000,00 zł. 

 

Komisja przeanalizowała także sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski za lata 2019 i 2020 i stwierdziła, że na utrzymanie i poprawę jakości dróg gminnych 

wydano następujące kwoty: 

1. Rok 2019: 

Wydano łącznie 3.032.726,16 zł, z tego: 

Wydatki bieżące 534.199,83 zł, w tym: 

a) zakup materiałów – 195.353,88 zł, w tym m.in.: 

- zakup kruszywa - 166.532,84 zł; 

- zakup pozostałych materiałów do remontu i utrzymania dróg i przepustów drogowych, w tym 

m.in.: cement, znaki drogowe, rury do znaków drogowych, tablice kierunkowe dla sołectw, środki 

chwastobójcze i do ochrony roślin – 28.821,04 zł; 

b) zakup usług remontowych - 213.058,27 zł, w tym m.in.:  

- prace równiarką i bieżące remonty dróg gminnych – 159.922,27 zł; 

- remonty cząstkowe nawierzchni asfaltowych – 53.136,00 zł;  

c) zakup usług pozostałych na kwotę 125.787,68 zł, w tym m.in.: 

- zimowe utrzymanie dróg – 22.466,86 zł; 

- kruszenie gruzu wraz z transportem, rozładunkiem i wałowaniem – 72.570,00 zł;  

- naprawy dróg, koszenie trawy, prace ciągnikiem, prace rębakiem – 30.750,82 zł. 

Wydatki inwestycyjne 2.498.526,33 zł, w tym: 

- Przebudowa drogi Dębołęka – Wójcin IV etap – 209.855,39 zł (wykonano 530 mb.); 

- Przebudowa drogi Słuchaj – Wincentowo IV etap – 223.350,46 zł (wykonano 500 mb.); 

- Przebudowa ulicy Piastowskiej w Piotrkowie Kujawskim – 462.278,70 zł (wykonano 264 mb.);  

- Przebudowa drogi Lubsin – Trojaczek III etap – 195.373,78 zł (wykonano 500 mb.); 

- Przebudowa ul. Wiśniowej i Kalinowej w Piotrkowie Kujawskim– I etap dot. ul. Kalinowej – roboty 

drogowe - 425.815,74 zł; 

- Przebudowa ul. Spółdzielczej w Piotrkowie Kujawskim – 25.000,00 zł (dokumentacja); 

- Przebudowa drogi Kaspral – Przedłuż I etap – 113.087,83 zł (wykonano 500 mb.);  

- Przebudowa drogi w miejscowości Anusin I etap – 214.179,31 zł (wykonano 672 mb.); 

- Przebudowa drogi Wójcin – Gradowo I etap – 189.620,20 zł (500 mb.);  

- Przebudowa drogi Malina – Zakręta I etap – 204.590,99 zł (wykonano 745 mb.); 

- Przebudowa drogi w miejscowości Teodorowo I etap – 196.373,93 zł (wykonano 500 mb.).  

- Przebudowa przepustu drogowego w miejscowości Szewce – 39.000,00 zł. 

 

2. Rok 2020: 

Wydano łącznie 3.208.848,61 zł, z tego: 

Wydatki bieżące - wydano 826.324,32 zł, w tym: 
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1) zakup materiałów – 182.446,74 zł, w tym m.in.: 

- zakup kruszywa wapiennego – 162.175,50 zł; 

- cement, znaki drogowe, rury do znaków drogowych, tablice kierunkowe dla sołectw – 15.019,27 zł; 

- zakup pozostałych materiałów do remontu i utrzymania dróg i przepustów drogowych, środki 

chwastobójcze i do ochrony roślin – 5.251,97 zł. 

2) zakup usług remontowych - 506.014,03 zł, w tym m.in.:  

- remont ul. Wesołej i Akacjowej w Piotrkowie Kujawskim – 293.231,37 zł; 

- prace równiarką i bieżące remonty dróg gminnych – 166.983,75 zł; 

- remonty cząstkowe nawierzchni asfaltowych – 45.798,91 zł;  

3) zakup usług pozostałych na kwotę 137.863,55 zł, w tym m.in.: 

- zimowe utrzymanie dróg – 3.829,11 zł; 

- kruszenie gruzu wraz z transportem, rozładunkiem i wałowaniem – 44.806,44 zł;  

- koszenie rowów i poboczy dróg kosiarka rotacyjną – 33.666,00 zł; 

- prace rębakiem i wyrywanie korzeni drzew - 44.788,00 zł; 

- zakup bariery ochronnej ul. Parkowej – 9.225,00 zł; 

- pozostałe usługi – 1.549,00 zł. 

 

Wydatki inwestycyjne - wydano 2.382.524,29 zł, w tym: 

- Przebudowa drogi Dębołęka – Wójcin V etap – 171.461,70 zł (wykonano 650 mb.);  

- Przebudowa drogi Słuchaj – Wincentowo V etap – 154.239,00 zł (wykonano 550 mb.); 

- Przebudowa drogi Lubsin – Trojaczek IV etap – 170.862,74 zł (wykonano 650 mb.); 

- Przebudowa drogi Kaspral – Przedłuż II etap – 175.298,90 zł (wykonano 880 mb.);  

- Przebudowa drogi w miejscowości Anusin II etap – 184.087,73 zł (wykonano 768 mb.); 

- Przebudowa drogi Wójcin – Gradowo II etap – 184.341,29 zł (wykonano 50 mb.);  

- Przebudowa drogi Malina – Zakręta II etap – 146.911,48 zł (wykonano 575 mb.); 

- Przebudowa drogi w miejscowości Teodorowo II etap – 152.730,48 zł (wykonano 599 mb.); 

- Przebudowa dróg na osiedlu przy ul. Sportowej w Piotrkowie Kujawskim IV etap – 230.522,00 zł (budowa 

kanalizacji deszczowej); 

- Przebudowa ulicy Smołowej w Piotrkowie Kujawskim – 59.773,60 zł (opłaty związane z przebudową linii 

energetycznej); 

- Przebudowa ul. Wiśniowej i Kalinowej w Piotrkowie Kujawskim– 642.295,37 zł (roboty drogowe); 

- Przebudowa ul. Targowej, Handlowej i Kasprowicza w Piotrkowie Kujawskim – 37.400,00 zł 

(dokumentacja); 

- Przebudowa ul. Słonecznej i Zielonej w Piotrkowie Kujawskim – 27.800,00 zł (dokumentacja); 

- Przebudowa ul. Mokrej, Zachodniej i Niskiej w Piotrkowie Kujawskim – 44.800,00 zł (dokumentacja; 

 

Dla odzwierciedlenia kosztów poniesionych na utrzymanie i poprawę stanu dróg należy także ująć wydatki 

na gospodarkę gruntami i nieruchomościami – np. w 2020 roku wydano na cele 182.534,51 zł, w tym: 

Wydatki bieżące 56.700,91 zł, w tym: 
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1) operaty szacunkowe, za ogłoszenia prasowe – 2.738,60 zł; 

2) różne opłaty i składki, w tym m.in.: z tytułu użytkowania wieczystego – 9.964,31 zł. 

3) podatek od nieruchomości - mienie komunalne – 43.998,00 zł; 

Wydatki inwestycyjne wykonanie 125.833,60 zł: 

- Zakup działek gruntowych – 125.833,60 zł; - działki na poszerzenie pasa drogi ul. Smołowa. 

 

Komisja stwierdza także, że w 2019 roku Miasto i Gmina Piotrków Kujawski przekazała Powiatowi 

Radziejowskiemu kwotę 100.000,00 zł na budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2837C Skulsk-

Tomisławice w miejscowości Nowa Wieś. Jest to wydatek na utrzymanie drogi powiatowej, znajdującej się 

na terenie naszej gminy. 

Ponadto zauważyć należy, że co roku nasz samorząd wydaje na drogi coraz większe kwoty: w 2019 roku 

3.032.726,16 zł plus 100.000,00 zł; w 2020 roku 3.208.848,61, a na 2021 rok zaplanowano wydać na ten cel 

3.387.500,00 zł. 

Podpisano: Przewodniczący Komisji – Jerzy Iglewski.” 

 

- Pan Jan Bladowski odniósł się do zmiany nazwy ulicy Wypycha na ul. Władysława Nałęcz- 

Małachowskiego i powiedział, że faktycznie ta zmiana nie była konsultowana. Przedstawił postać 

znamienitego mieszkańca Piotrkowa Kujawskiego – doktora Lecha Dębickiego, który przebudował 

komorę celną na szpital. Zawnioskował o nadanie nazwy jakiejś ulicy w Piotrkowie Kujawskim 

jego imieniem. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w naszej gminie jest wiele nienazwanych, nowych ulic. 

Dodał, że sam ma pewną propozycję nazwania ulicy imieniem osoby, która zginęła w katastrofie 

samolotowej, ale uznał, że najpierw należy spytać o zgodę rodzinę tego człowieka. Co do zmiany 

nazwy ulicy Wypycha dodał, że osoby, które robią takie rzeczy powinny mieć na uwadze, że kiedyś 

były „na garnuszku” tej gminy i być może jeszcze do tego wrócą. 

- Pani Halina Wawrzyniak złożyła wniosek o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w 

Radziejowie o usuniecie z drogi powiatowej Leszcze-Jurkowo pni drzew pozostałych po wycince. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał co z budowa obwodnicy i kiedy można się spodziewać 

naprawy przepustu w Szewcach? 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o obwodnicę to wie, że zostało złożone odwołanie od 

decyzji do SKO. Co do przepustu, odpowiedział, że będzie on robiony, jak tylko warunki pogodowe 

na to pozwolą. 

- Pan Błazej Barczak podziękował Pani Alicji Wójcik za zawsze merytoryczne przygotowanie 

odpowiedzi na zadawane przez radnych pytania, a Panu Przemysławowi Wawrzyniakowi za fajne 

inicjatywy, jak np. utworzenie Sali nagrań. Poprosił także o to aby równiarka na drodze Nowa 

Wieś-Przewóz pojawiła się w tym roku wcześniej niż w poprzednim. Zapytał jak komisja zapatruje 

się na drogę w Łabędzinie, czy będzie to remont, czy budowa? Poinformował, że dach w świetlicy 

w Przewozie nie jest zakończony, zapytał kiedy to nastąpi. Zauważył, że zakup koparko-ładowarki 

dla zakładu komunalnego byłby zasadny. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że wynajęto drugą równiarkę, aby prace odbywały się 

szybciej. Jeśli chodzi o zakup sprzętu do zakładu komunalnego, to najpierw należy tam rozwiązać 

inne problemy. Poinformował, że dach w świetlicy w Przewozie będzie dalej remontowany, jeśli 

tylko pogoda na to pozwoli. 
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- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że jeśli chodzi o drogę w Łączkach to podziela on opinię na jej 

temat z radnym oraz sołtysem z tamtego okręgu. Dodał, że Burmistrz zaproponował aby prosić o 

wsparcie w jej naprawie firmę, która ją zniszczyła. Poprosił o możliwość uczestniczenia w 

rozmowach z tą firmą. 

- Pan Błażej Barczak zaproponował, że można dla zakładu komunalnego wziąć koparko-ładowarkę 

w leasing. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że przy śmieciach „załatwiono” gminę jedną ustawą, a mamy 

tabor śmieciarek. Ustawa dotycząca zamówień publicznych „mówi”, że na prace trzeba ogłaszać 

przetargi i nie ma tu gwarancji, że zakład komunalny będzie w tej kwestii jakkolwiek 

konkurencyjny dla innych firm. Dodał, że przekształcenie zakładu w spółkę także nie jest dobrym 

wyjściem.  

- Pan Krystian Betliński wskazał na odcinku Palczewo-Świesz oraz w kierunku Zborowca miejsca, 

gdzie należy postawić lampy, gdyż jest tam niebezpiecznie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że są to miejsca gdzie oddziaływać na lampy będą 

specyficzne warunki. Póki co 5 lamp będzie testowanych a decyzja, co do lokalizacji ich większej 

ilości, która ma być zakupiona zapadnie później. 

Pan Burmistrz, zwracając się do radnych powiedział, że skoro ustalili budżet, to niech niektórzy z 

nich nie starają się go burzyć dodatkowymi wnioskami. Dochodzi do sytuacji, gdzie radni sami do 

siebie piszą petycje, które należy procedować. Zaapelował o współpracę. 

 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XXII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XXII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:58 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 

 


